
 

 

 

 

28-10-2020 

 

Betreft: schriftelijke vragen onder Artikel 50 n.a.v. ingediende motie versnelling en  

             stimulering woningbouw in West Betuwe. 

 

Geachte college, 

Naar aanleiding van de reactie van de wethouder in de raadsvergadering van 27-10-2020 

heeft LLB een aantal vragen: 

 

1. Welke inspanningen heeft de wethouder momenteel concreet verricht om de 

provincie en de fruitdelta Rivierenland op te roepen woningbouw te stimuleren in Oost 

Nederland? 

2. Welke inspanningen heeft de wethouder op dit moment concreet verricht om 

verbreding van de rijksregeling woningbouwimpuls mogelijk te maken? 

3. Welke concrete actie gaat het college nemen om meer betaalbare woningbouw, 

zowel sociale huurwoningen als goedkope huur en koopwoningen mogelijk te 

maken? 

4. Welke concrete stappen heeft het college gezet naar aanleiding van beantwoording 

van vragen van de heer van Dun over woningbouw in Beesd? Is er overleg met de 

inwoners van Beesd? 

 

 

Namens de fractie 

Leefbaar Lokaal Belang 


